
Älgmöte JAKTSÄSONG 2014/2015, 
 
 
PROTOKOLL FÖRT VID Älgmöte I ASA ÄLSKÖTSELOMRÅDE DEN 2014-08-26 
 
 
 
§ 1 Sammanträdet öppnades av Emil Lagerqvist. 
 Till att leda sammanträdet valdes Emil Lagerqvist. 
 Till att föra protokoll valdes Ulf Axelsson 
 Justera dagens protokoll utsågs Arne Eliasson och Anders Karlsson 
  
§ 2 Röstlängd justerades. Antal röster var 18st 
 
§ 3 Kallelse godkändes. 
 
§4 Dagordningen godkändes 
 
§ 5 Ordf. föredrog styrelsens verksamhets och förvaltningsberättelse    

bilaga 1. 
 
§ 6 Ordf. föredrog resultat och balansräkning bilaga 2 
 
§ 7 Revisor Peter Nordfeldt föredrog revisionsrapport för det gångna 

räkenskapsåret bilaga 3 
 
§ 8 Styrelsen beviljades ansvarfrihet för verksamhetsåret 2013-2014 
 
§9 Till ordförande för ett år omvaldes Emil Lagerqvist 

Till ledamot i styrelsen omvaldes Åke Svensson för en tid av två år. 
Till ledamot i styrelsen omvaldes Arne Johansson för en tid av två år.   

 
§10 Till revisor och suppleant omvaldes Peter Nordfeldt respektive Mattias 

Petersson.  
 
§11 Valberedning för ett år omvaldes Roland Claesson, Sven Holgersson 

och Arne Eliasson. 
 
§12  Inga nya jaktlag har anmält sitt intresse för inträde och inga har anmält 

utträde i vårt älgskötselområde 
 
§13 Älgskötselplan förvisades av ordförande. Mötet beslutade att lägga 

planen till handlingarna Bilaga 4 
 
§14 Jaktlagsarealer genomgicks och totala arealen är 11293 ha. Ingen 

ändring sedan förgående år. 
 
§15 -16 Ordförande föredrog styrelsens förslag av regler och tilldelning för 

älgjakten 2014-2015 som finns beskrivet i Jaktledarens lathund. Mötet 
godkände förslaget Bilaga 5  



Under denna punkt diskuterades Leif Sivertssons motion ref punkt 19. 
Mötet diskuterade frågan och kom fram till att stötta styrelsen förslag att 
försöka få samsyn inom ÄF07 och Växjö norra. Styrelsen har kallat till ett 
samrådsmöte för att diskutera taggbegränsningen. Följande är kallade till 
mötet - styrelsen för ÄFO7, ordförande för Växjö Norra Jaktvårdskrets 
och 2 representanter per älgskötselområde.   
 

§17 Mötet beslutade att spillningsinventering skall genomföras våren 2015. 
 
§18 Mötet beslutade att en avgift på 200kr/påbörjat 1000ha skall erläggas för 

täckande av hyror mm.  
 
§19 Övriga ärenden 

 Ordförande föredrog styrelsens förslag till ändring i stadgarna. 
Förslaget fick ett mot förslag och omröstning vidtog. Totala antalet 
röster var 18 st. varav styrelsens förslag fick 10 st. röster. Enligt 
stadgarna §13 skall minst två tredjedelar av rösterna falla på 
förslaget för att ändring skall vara giltig. Ingen ändring av 
stadgarna gjordes. 

 Leif Sivertssons motion – se paragraf 15 

 För de lag som inte lämnat in hornen från felskjutna tjurar från 
föregående jaktsäsong skall göra detta senast till 
avstämningsmötet.  

 Tidigare beslut att hornen vid felskjutning skall lämnas in till 
styrelsen gäller även för kommande jaktsäsong. 

 Bonus spillningsinventering. Mötet godkände styrelsens förslag 
med att ge de jaktlag som utför spillningsinventering bonus areal.  
Förslaget gick ut på att de som utför spillningsinventeringen får 
räkna upp sin grund areal med 20% i räknesnurran för tilldelning 
av antal djur. Detta bonussystem skall utvärderas på nästa 
älgmöte (aug. 2015)  

 Forskning SVA och SLU. Nytt forskningsprojekt på gång med 
insamling efter lövfällningen. Annika Felton vill komma och 
presentera projeket. Inget datum är ännu spikat 

 
Härmed kallas till ett extra Älgmöte (avstämningsmöte) den 27 
oktober 2014 kl. 19.00 i Fraggahults bygdegård  

 
§20  Mötet avslutades 
 Ordföranden tackade deltagarna och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
Vid protokollet  Justeras   
 
 
Ulf Axelsson  Emil Lagerqvist  
 
 



Justeras   Justeras 
 
 
Arne Eliasson  Anders Karlsson 
   


